
 

ZÁPIS Z 1. SCHŮZE VÝBORU 12.4. 2024 od 18:30 
 

Přítomni:  br. Pečiva, br. Halfar, br. Kapounek, s. Kováčová, s. Krejsová Odehnalová,  

br. Richter, s. Buiglová, br. Hurbiš 

Omluveni: s. Chudobová, br. Dohnal, br. Bednařík 

Hosté:  vedoucí oddílů – br. Koudelák, br. Šoupal, br. Vybíhal, s. Polášková 

 

Program: 

 

1. ZAHÁJENÍ – přivítání, program schůze 

2. SEZNÁMENÍ VEDOUCÍCH ODDÍLŮ S PROVOZEM A BRIGÁDNICKÝCH HODINÁCH V AREÁLU A 

SOKOLOVNĚ – nemáme plnohodnotného správce sokolského areálu 

- Poděkování členům za zaplacení členského příspěvku – velká většina už je na účtu 

- Máme nový web sokola, chceme je naplnit, aktualizovat, prosíme o doplnění článků a fotek  

od jednotlivých oddílů 

- V přízemí na chodbě jsou nové nástěnky, kde zveřejňujeme fotky z historie, chceme také foto 

z jednotlivých oddílů 

- Sokolský sportovní areál – chceme, aby byl areál co nejvíce otevřen pro lidi 

▪ V pracovní dny: odpoledne po vyučování ve 14:00 otevře branku pan školník – br. 

Vladan Vybíhal 

o zamykání branky obstarají vedoucí jednotlivých oddílů po svých koncových 

cvičebních hodinách, kolem 20:00; pondělí – malá kopaná (ženy II.), úterý – 

stolí tenis, středa – volejbal; čtvrtek nohejbal nebo tenis (bude upřesněno), 

pátek – malá kopaná  

▪ Ve víkendové dny: 8:00 – 20:00 – odemykání a zamykání branky do areálu – 

zřejmě tenis (bude upřesněno) 

Necháme nezamknutou branku dvoukřídlou u víceúčelového hřiště pro basketbal. 

Necháme vyrobit 2 nové klíče od branky – jeden bude v lékárničce v dámské šatně, druhý bude 

mít oddíl stolního tenisu ve skříni u sítěk 

- Pořídíme ceduli na plot – „OBJEKT JE STŘEŽEN KAMEROVÝM SYSTÉMEM SE ZÁZNAMEM“  

+ cedulku na plot od hospody – „k návštěvě areálu použijte vstupní branku od sokolovny“ 

- Od 15.4. 2024 půjde do obecního hlášení, jak bude areál otevřen v průběhu sezóny 

- Pan školník ZŠ pomáhá se sečením trávy v trojúhelníku, u kiosku, s česáním / údržbou fotbalové 

umělky  

- Návrh pořídit nové venkovní plastové popelnice na směsný odpad a plast, barevně odlišné 

(zelené + žluté), 2 k fotbalu a 2 k tenisu = 4 kusy celkem se koupí, ke kiosku se použijí stávající 

- Brigádnické hodiny členů sokola ve věku (18-65 let) = 3 hodiny/ rok 

o Natření plotu – 8 polí u hospody 

o Natření pergoly, hrabání listí, řez živého plotu, uložení zatravňovacích dlaždic u brány 

o Pokládka dlaždic kolem hřiště na malou kopanou a antukových kurtů a – starosta sokola 

domluví se starostkou městyse, zda souhlasí, když by to bylo na pozemcích městyse 

o Je v plánu v KVĚTNU velká hromadná brigáda v areálu – termín bude zveřejněn (8.5.2024) 

o Kromě manuální práce bude potřeba také pomoc s organizováním sokolských akcí, které 

máme naplánované během roku 



o Info bude přes oddíly a na našem webu 

o Necháme udělat další klíče od skladu a kiosku – pro oddíly, které chodí na venkovní hřiště, 

aby měli přístup k nářadí, základnímu vercajku, fukaru, sekačce, křoviňáku, benzínu atd. 

o Víceúčelové hřiště – údržbu by mohl zajistit pan školník 2x týdně, když bude mít přístup 

k fukaru. Zjistíme ze strany ZŠ nároky na údržbu hřiště. 

o Lze odkládat směsný odpad, plasty a papír do kontejnerů ke škole – ale musí být 

vytříděný!!! 

- s. Polášková – si vezme na starost úklid a roztřídění nářaďovny, odklidí se staré a nepoužitelné 

věci, zbytek se porovná a případně uloží do plastových průhledných boxů 

 

Rezervace: kiosek + pergola = úterý 30.4. 2024 pro čarodějnice – oddíl ženy II. 

 

Vítáme nového člena našeho výboru – vedoucího oddílu TENISU – br. Pavla Hurbiše 

 

3. ZHODNOCENÍ VH 

- Starosta navrhuje zajít na pobočku ČSOB a zjistit, co nám mohou nabídnout jako spořící účet pro 

rekonstrukci střechy, mohli bychom uložit cca 150 000,- 

- s. Krejsová Odehnalová – zjistí, jak naložit s účtem u FIO banky a vložení zisku / dar ze šibřinek 

 

4. ÚPRAVA CHODBY A ŠATEN 

- Průběžně budou dodělávány a instalovány další nástěnky 
- 2 nové stoly do pánské, nová police pod nástěnku, nový čtveratý stůl do dámské – br. Pečiva 
- Zkuste se zeptat nebo zjistit, zda někdo dělá rekonstrukci a vyřazuje židle – mohly by se nám 

hodit – min 8 ks, pevné bez polstrování 
 

5. PROVOZNÍ ÚKOLY: 

- vyčištění žlabu na dešťovou vodu nad sklepem – trvá, společně s hasiči 

 

6. NOVÁ STŘECHA SOKOLOVNY (projektová dokumentace) 

- Schůzka bude 25.4. v 18:00 v klubovně 

- Budeme muset řešit WC pro imobilní v přízemí sokolovny 

 

7. ÚPRAVA KUCHYNĚ V UBYTOVNĚ 

- nakoupíme indukční vařič – br. Bednařík (br.Pečiva) 

- dáme ceduli s upozorněním, co nesmí běžet zároveň, aby to vydržel jistič 

   - administrativně za tento spotřebič zodpovídá … 

- doporučení a stanovisko hasičů k instalaci vařiče – br. Richter 

 

8. ÚKLID SOKOLOVNY  

- manželé Pešátovi – společně s pí. Pešátovou st., která je po operaci, uklízí sokolovnu, 2x týdně 

v úterý a v pátek, cena bylo 2 000,-/ měs., chtějí zvýšit cenu na 3 000,-/měs, což vychází 130,-/ 

hod. Nemáme jinou náhradu za menší odměnu, schváleno. 

- navrhujeme kontrolu úklidu, bývají chuchvalce prachu, prach na parapetech 

- opadává koberec na stěnách, stěny jsou ohlazené od některých hráčů stolního tenisu 

 

 



9. DOTACE 

- Starosta podal dotaci na Olomoucký kraj na činnost dětských oddílů. 

- br. Hurbiš – navrhuje využít nějaké dotace na zavlažování, zjistit možnosti. Doloží, jakým 

způsobem by se dalo vyřešit automatizované zavlažování kurtů.  

- Starosta informoval, že dotace z městyse byla schválena ve výši 35 000,- na slet – doprava, 

ubytování. 

 

10. POŠTA 

- s. Krejsová Odehnalová informovala o došlé poště 

- závody všestrannosti 4.-5.5. 2024 v Olomouci – pozvánky přišly, dětské oddíly mají info 

 

11. RŮZNÉ 

- br. Pečiva – rozdal jsem přehled vedoucím oddílů, kdo zaplatil členské příspěvky 

o poslal jsem i potvrzení o zaplacení pro pojišťovnu – společně se s. Krejsovou 

- br. Kapounek – souhlasí s časem vystoupení na hodech v 15:45 

- br. Hurbiš – jaký je postup při přibírání nového člena do oddílu, o některém členu tenisu jsem se 

dozvěděl až z listiny platících (omezené kapacity pro rezervace na kurtech, hlavně v odpoledních 

hodinách a v žákovském oddílu je limitující i počet dětí na trenéra, přijetí nových členů je proto 

dobré předem probrat s vedením a trenéry). 

- s. Buiglová – vyzvala k účasti na hodovém průvodu, oslovit oddíly – nejen dětské + krojované 

- s. Kováčová –  vyšel časopis SOKOL s článkem o naší jednotě, jeden jsem věnovala starostce 

městyse, další 3 kusy mám objednané 

- br. Pečiva – manželé Pešátovi navrhují koupit přistýlku do ubytovny v hodnotě cca 1 000,- 

o plíseň v tělocvičně a nářaďovně – br. Halfar se domluví v oddíle na brigádě a postřiku 

o volný termín ve čtvrtek od 19:00 by rádi využili stolní tenisté k individuálnímu tréninku 

– na příští schůzi se rozhodneme 

 

12. UKONČENÍ: 

Termín příští schůze výboru : čtvrtek  9.5. v 18:00 nebo ve středa 8.5. v klubovně  

      úterý  11.6. v 18:00 nebo ve čtvrtek 13.6. 

 

V Náměšti na Hané 12.4. 2024    br. Tomáš Pečiva 

starosta T.J. 

 

 

Brigády 2024: 

Natření zbytku sokolského plotu v ul. Komenského – jaro 2024 

Osekání omítek na vstupní chodbě – červen – srpen 2024 

- nechat vyschnout a pak nahodit novou fajnovou 

Obroušení a natření pergoly v létě 2024 

Uložení dlaždic kolem oplocených hřišť pro lepší údržbu a sekání trávy 

Natažení fasády na kiosku 

Upravit vjezd bránou od Jadrníčka (nechat sejmout hlínu 30-40 cm, návoz štěrku, položení zatravňovací 

dlažby) 


